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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 03-12-2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 247 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 247:
”På et møde i Sundhedsstyrelsens hjertefølgegruppe den 22. oktober 2013 re-
degjorde repræsentanter for Region Sjælland for at den nuværende organisa-
tion af akut PCI medfører 5-10 unødige dødsfald årligt. Region Sjælland an-
fægtede i den anledning det lægevidenskabelige grundlag for Sundhedsstyrel-
sens anvendelse af 1 års opfølgning i styrelsens beregninger, og at tidsge-
vinsten sættes lavere end det, der er dokumenteret i 2 aktuelle undersøgelser.
Finder ministeren i den forbindelse, at Sundhedsstyrelsen har misinformeret
politikere og offentlighed om den faktiske gevinst ved at tillade akut PCI i Ros-
kilde?”

Svar:
Jeg har ikke noget grundlag for at antage, at Sundhedsstyrelsen har misinfor-
meret. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Jeppe Troels Berger
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